

研究創新獎金申請辦法

台美基金會為鼓勵台美人從事研究創新計劃，從2020年開始提供研究創新獎金，頒發給優秀的提案人。

■ 對象: 聖地牙哥台美人，凡申請人本人、父母親或祖父母為居住聖地牙哥的台美人均可申請。

■ 獎勵內容: 舉凡科技、生化、藝文活動、出版等專案，皆可提出申請。

■ 申請辦法:

1. 申請書
2. 創業創新構想計劃書 (2頁簡述)
3. 推薦信兩份 (必須有一份是由聖地牙哥台美基金會長期捐助人提供), 寄到:

Award & Honor Committee
San Diego Taiwan Center
7838 Wilkerson Court, San Diego, CA 92111

入圍者需向評審委員做口頭報告說明，方案備詢。

■ 申請時間: 每年9月1日~12月31日

■ 獎金: 得獎者，每名 \$10,000。共2名。

得獎者如有需要，本委員會可提供諮詢顧問。台美基金會有權決定是否頒發獎金。

若有問題，請E-mail: Taiwancenter@gmail.com

Grant for start-up & innovative project

For enhancing the mission of TAFSD & encouraging Taiwanese Americans to do research, special programs, events & publications, starting from 2020, TAFSD will award the winners with this special grant.

■ Who can apply:

The applicant must be a Taiwanese American.

Either the applicant, his or her parents, or grandparents must currently reside in San Diego area.

■ What to apply:

Any research, start-up program, other special program or event, or publications will enhance TAFSD's Mission.

■ What to submit:

1. Application form
2. Proposal or plan of your research/startup, special program or event, or publication (in 2-page statement).
3. Two recommendation letters.

One must be from the active TAFSD board members.

■ Where to Submit:

Award & Honor Committee
TAFSD
San Diego Taiwan Center
7838 Wilkerson Court, San Diego, CA 92111

■ Application Time:

09/01-12/31 every year

The potential winners need to do an oral presentation to the judges.

■ Grant amount: \$10,000 for each person, we will award 2 persons each year.

TAFSD reserve the right to give the grant or not.

Should you have any questions, please e-mail to: Taiwancenter@gmail.com

